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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 3.11.2015. 
 
II.  d o p o r u č u j e 
zastupitelstvu města souhlasit s tím, aby se město Kutná Hora stalo členem spolku samospráv 
Otevřená města, z. s., a schválit jeho stanovy uvedené v příloze 1 tohoto usnesení. 

 
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Nové weby města 
Lukáš Jelínek informoval komisi o dvou schůzkách s dodavatelem (firmou QCM). Obou se z 
komise účastnil též Ladislav Čermák, druhé schůzky také Jan Moravčík a Přemysl Urban. 
První schůzky se účastnilo mj. i vedení města, obou potom zástupci OK a OCRM MÚ. Na 
schůzkách se vyjasňovaly podrobnosti ohledně technické specifikace a dodavateli byly 
poskytnuty další podkladové materiály, např. grafický manuál města, dokumentace k rozhraní 
spisové služby apod. Termín další schůzky, na které se bude mj. konzultovat grafická podoba 
webů, zatím nebyl upřesněn. Pro kontrolu plnění zakázky vznikla pracovní skupina, kde jsou 
zástupci MÚ (OI, OK, OCRM), RM a komise pro IT. Komise vzala informace na vědomí a 
bude věc dále sledovat. 

2. Konsolidace IT 
Ladislav Čermák informoval o tom, že úspěšně předal na CRR dokumentaci k proplacení 
dotace. Ta již byla městu proplacena a záležitost je tedy v tomto ohledu uzavřena. 

3. Otevřená města 
Lukáš Jelínek informoval výsledcích své komunikace se zástupkyní přípravného výboru pro 
založení spolku a o tom, že byl spolek 21. října založen (mezi zakládajícími městy jsou např. 
Brno, Hradec Králové, Česká Lípa nebo Nové Město na Moravě). Komise se shodla na tom, že 
by pro Kutnou Horu bylo výhodné, aby do spolku vstoupila, a to hned v časné fázi, kdy se 
bude moci podílet na přípravě jeho strategie. Náklady, které město ponese (cca 30 tisíc Kč 
každoročně), budou více než bohatě vyváženy hodnotami, které z členství poplynou (snížení 
nákladů na software, získávání informací, jednotný postup měst v oblasti IT vůči státním 
orgánům atd.). Komise proto navrhuje Radě města, aby doporučila zastupitelstvu vstup do 
spolku. 

 
 



4. Kutnohorská menu 
Komise obdržela od paní Lenky Kremlové, která je novou vedoucí OCRM MÚ, informace o 
stavu projektu. Tyto informace, stejně jako ověření přímo na webu, svědčí o nízkém zájmu ze 
strany restaurací. Členové komise navrhli několik opatření, která by mohla projekt podpořit: 
a) intenzivnější propagace ze strany města 
b) „komunitní“ propagace na sociálních sítích 
c) placená propagace na sociálních sítích (v rozsahu cca 10-15 tisíc Kč) 
d) dodatečné časově omezené služby pro restauratéry (např. plnění daty) 

V souvislosti s uvedeným bude na příští jednání komise (případně, pokud by to nebylo 
možné, na samostatnou schůzku s některými členy komise) pozvána paní Dytrychová z 
OCRM (případně někdo další, kdo byl u projektu po celou dobu) za účelem konzultace 
dalšího postupu. 

5. Diskové pole 
Ladislav Čermák informoval o tom, že končí záruka na dříve pořízené diskové pole. Roční 
cena za prodloužení záruky je cca 25 % pořizovací ceny pole. Komise se shodla na tom, že je 
tato cena neúnosně vysoká (běžná cena bývá cca 5 % ročně) a bylo by proto vhodné to řešit 
jinak. Po delší diskusi došla komise ke konsensu, že by bylo lepší záruku zatím neprodlužovat 
(bezpečnost dat a provozu je zajištěna duplicitou v geograficky oddělených lokalitách) a do 
vypršení záruky na novější pole (za 2 roky) připravit řešení pro další období. Vhodnou cestou 
by mohl být operativní leasing diskových polí – Ladislav Čermák zjistí, jaké jsou v tomto 
ohledu možnosti. 

6. Termíny schůzí komise v roce 2016 
Komise pověřila svého předsedu Lukáše Jelínka, aby připravil plán schůzí na rok 2016. Plán 
bude projednán v e-mailové konferenci a po případných úpravách definitivně schvalován na 
příští schůzi komise, tj. 8.12.2015. 

7. Různé 
Ladislav Čermák informoval o novém modulu pro spisovou službu Geovap, který umožňuje 
spravovat a prezentovat nevyužívané nebytové prostory města. Komise považuje za vhodné, 
aby i pokud by město modul nepořídilo, byly prezentovány informace o nevyužívaných 
nemovitostech města – jejich pronájmem by mohlo město získat prostředky do svého rozpočtu. 
Radim Fedorovič upozornil na blížící se konec smlouvy na mobilní telefony. Komise v souladu 
se svým dřívějším přístupem doporučuje, aby město vybralo nejvýhodnějšího operátora pro 
poskytování telefonních služeb (i pevných, spojením do jednoho balíku lze dosáhnout lepších 
podmínek), a to i pro příspěvkové organizace města (které by měly samostatnou fakturaci, ale 
získaly by výhodnější podmínky, než když vystupují samostatně). 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise navrhuje, aby město vstoupilo do spolku Otevřená města. Cílem spolku je společné 
zajišťování softwaru pro města, spolupráce měst v oblasti IT, výměna informací a další činnosti, které 
usnadňují nasazování moderních informačních technologií ve městech. Bude tak možné snižovat 
náklady na software (společný postup, opakovaná použitelnost, společné datové formáty a protokoly, 
posílení pozice vůči státním orgánům…) a usnadnit nasazování nových technologií. Členství s sebou 
nese povinnost platit členské poplatky ve výši 1,50 Kč na obyvatele ročně, tj. pro Kutnou Horu cca 30 
tisíc Kč ročně (později ve výši schválené členskou schůzí). Protože vstup do spolku spadá do 
pravomoci zastupitelstva, komise navrhuje RM schválit usnesení, jímž doporučí ZM se vstupem 
souhlasit. Stanovy spolku jsou přiloženy k zápisu. 
 
Komise doporučuje, aby město nabízelo k pronájmu nevyužívané nebytové prostory. K jejich evidenci 
a prezentaci by bylo možné použít nový modul do spisové služby Geovap. Ale i pokud by použit nebyl 



(např. kvůli příliš vysoké ceně), lze nabídku nemovitostí zveřejňovat na webu běžnou cestou. 
 
Komise doporučuje vypovědět smlouvy na telefonní služby a vybrat nejvýhodnějšího poskytovatele 
pro další období. Jako vhodné se ukazuje spojit mobilní a pevné služby do jednoho balíku, lze tak 
získat výhodnější ceny. Do akce by bylo výhodné zapojit i příspěvkové organizace, kterým mohou být 
telefonní služby fakturovány samostatně (aby mohly účtovat o nákladech na tyto služby), ale mohou 
současně využívat tyto služby za výhodnějších podmínek společně s celým městem. 

 
4) Reakce rady města: 

Usnesení č.1097/15 ke komisi pro rozvoj informačních technologií  
 
Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 3.11.2015. 
 
II. u k l á d á 
 komisi pro IT připravit informace a podklady pro vstup Města Kutná Hora do spolku samospráv 
"Otevřená města, z. s.". 
 
 Zodpovídá : předseda komise IT      Termín : 15.01.16 
 

 
Zapsal:  L. Jelínek 
Vystavil:  L. Čermák 
Elektronicky ověřil: Moravčík, Čermák, Kerner, Šorčík, Fedorovič, Mottl 
 


